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Onderwerp: Kosten zwemmen in daluren voor ouderen 
 
 
 
Geacht College, 
 
De fractie van Burger Initiatief stelt op grond van artikel 42 van de organisatieverordening van de gemeenteraad de 
volgende vragen over bovengenoemd onderwerp. 
 
Inleiding:  
Sinds jaar en dag zwemmen meerdere ouderen in de vroege uurtjes in De Veluwehal. Dit bevordert de beweging en 
tegelijkertijd ook de sociale contacten. Beide zaken zijn voor iedereen belangrijk, maar zeker ook voor ouderen. Omdat 
deze tijd een soort ‘overgebleven’ uurtje was, berekende Optisport hervoor een dalurentarief.  
 
Tegen het einde van het jaar werd deze groep mensen (zo’n 45 deelnemers) verrast met een briefje dat per 1 januari 
2023 dat daltarief afgeschaft gaat worden. Mensen konden nog wel tegen het lagere tarief kaarten kopen die dan wel 
het hele jaar 2023 nog gebruikt mochten worden. Als argument gold dat Optisport anders activiteiten gaat aanbieden op 
deze vroege uren en dat de deelnemers daardoor ook langer konden zwemmen. Maar deze mensen zwemmen 45 
minuten en hebben geen behoefte aan meer.  
 
Het daluren tarief was de helft van het normale tarief. Zelfs al kon je kaarten vooruit kopen om zo nog een jaar tegen 
gereduceerd tarief zwemmen, dan betekende dat toch in korte tijd een grote uitgave. Het is zelfs de vraag of iedereen 
tegen de dubbele prijs kan blijven zwemmen. Immers, het leven is in alle opzichten al veel duurder geworden en als de 
keus is om te zwemmen of te eten, is de uitslag waarschijnlijk dat er niet meer gezwommen wordt.  
   
Onze vragen: 
 

1. Mag Optisport zonder enig overleg en op zo’n korte termijn zomaar de prijzen verhogen en in dit geval dus 
verdubbelen?  

 
2. Heeft de gemeente inmiddels overleg gevoerd over deze maatregel en over de communicatie daarover? 
3. Welke oplossing heeft de gemeente voor mensen die het volle tarief niet kunnen betalen? Is er bijvoorbeeld 

ook voor ouderen een minima regeling die we ook voor de schooljeugd hebben?  
4. Zijn er andere mogelijkheden om de prijs van het ochtendzwemmen laag te houden, bijvoorbeeld door gebruik 

t maken van specifieke subsidies voor ouderen? 
5. Als er financieel mogelijkheden zijn, is het college dan bereid hierover actief te communiceren met deze groep 

mensen?  
6. Hoe kijkt het college aan tegen de invulling van de sociaal maatschappelijke verantwoording die Optisport toch 

ook heeft, en dan met name voor deze doelgroep: ouderen.  
 
Wij zien uw antwoorden graag zo spoedig mogelijk tegemoet.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Judith van den Wildenberg 

 


